



THE INNOVATOR

INNOVATOR n. A PERSON WHO DEVELOPS A NEW DESIGN OR PRODUCT,
OR WHO CREATES NEW IDEAS

TEXT: KARIM AÏD

Doctor Raphael Gumener is the Head Doctor at the prestigious Swiss beauty brand L.RAPHAEL, as well as being the former President and member of the board of directors for the Swiss Board of Plastic, Reconstructive and Aesthetic Surgery, the European Association of Plastic Surgeons, and the French Board of Plastic, Reconstructive and Aesthetic Surgery. We met him at the L.RAPHAEL Temple of Beauty, ideally located on the Rue du Rhône in Geneva.

With more than 30 years of experience and having worked with more than 100'000 clients across the world, Doctor Gumener and the Research and Development team at L.RAPHAEL have developed an innovative technology that aims to smooth and firm skin using an internationally-exclusive, non-invasive treatment called 4D Soft Facelift.

Dr. Gumener explains: *"when a person ages, the number of skin cells decreases by 10% every decade. The production of collagen drops, elastin fibres are less effective, sebaceous glands*

widen but create less sebum, the skin becomes dehydrated, cells are more delicate, there is a decrease in available nutrients, and the skin is less able to regenerate quickly."

In an attempt to combat signs of aging, the 4D Soft Facelift treatment comprises four of the beauty brand's leading treatments, uniting four different actions in order to achieve visible, sustainable results for the skin. By identifying and combining these treatments, Doctor Gumener offers the perfect "recipe" for a gentle facelift without the surgery.

As each client requires a solution adapted to their needs, the treatment begins with a one-to-one meeting with Doctor Gumener to draw up a diagnosis and bespoke approach tailored to each skin type. After the treatment, the L.RAPHAEL team advises clients on which products to use at home, which continue to protect the collagen and elastin while improving the long-term effects, hydration and complexion to achieve more radiant skin on a daily basis.

Médecin-Chef de la prestigieuse marque de beauté Suisse L.RAPHAEL, le Docteur Raphael Gumener est également l'ancien Président et membre du conseil d'administration de la Société Suisse de Chirurgie Plastique Reconstructive et Esthétique, de l'Association Européenne des Chirurgiens Plasticiens et de la Société Française de Chirurgie Plastique, Reconstructive et Esthétique. Nous le rencontrons au Temple de la Beauté L.RAPHAEL, idéalement situé à la Rue du Rhône à Genève.

Avec plus de 30 ans d'expérience et plus de 100'000 clients à travers le monde, le Docteur Gumener et l'équipe de Recherche & Développement de L.RAPHAEL ont mis au point une technologie innovante visant à rajeunir et tonifier la peau grâce à un traitement non-invasif unique au monde, le 4D Soft Facelift.

Selon le spécialiste, *" quand une personne vieillit, le nombre de cellules de son épiderme diminue de 10% par décennie, la production de collagène baisse, les fibres d'élastine sont moins efficaces, les glandes sébacées s'élargissent mais produisent moins de sébum,*

la peau est moins hydratée, les cellules deviennent plus fines, le nombre de nutriments disponibles dans l'épiderme diminue et la peau n'est plus capable de se régénérer rapidement ».

Afin de combattre les signes de l'âge, le traitement 4D Soft Facelift réunit 4 traitements phares de la marque de beauté, pour 4 actions différentes dans le but de produire des résultats visibles et durables sur la peau. En identifiant et combinant ces traitements, le Docteur Gumener propose la « Recette » idéale pour un léger lifting sans chirurgie.

Pour garantir une formule adaptée aux besoins individuels, le traitement commence par une consultation avec le Docteur Gumener pour un diagnostic et un conseil personnalisé, adapté à chaque type de peau. A la fin du traitement, l'équipe L.RAPHAEL conseille les clients sur les produits à utiliser chez soi. Ces produits vont continuer leurs effets de production de collagène et d'élastine et améliorer les effets durables sur la peau, l'hydratation et le teint pour une peau plus radieuse au quotidien.



"WHEN A PERSON AGES,
THE SKIN IS LESS ABLE TO REGENERATE QUICKLY"

DR. RAPHAEL GUMENER PLASTIC SURGEON